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Z Á P I S N I C A 
 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 7.10.2014  

 

 

Miesto a čas konania :       učebňa 1.ročníka ZŠ Tlmače,  o 16,00 hod. 

 

Prítomní:                             podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Hostia    :                             PaedDr. Božena Dudášiková – riaditeľka školy 

             Mgr. Ľubica Zacharová – zástupkyňa RŠ  

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za 

šk. rok 2013/2014 

3. Štruktúra kariérových pozícií v šk. roku 2014/2015 

4. Plán práce na šk. rok  2014/2015 

5. Štatút RaŠ 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

 

1) Mgr. Kováčiková otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho programom.  

 

 

2) Mgr. Ľubica Zacharová oboznámila prítomných s obsahom Správy o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za šk. rok 2013/2014 

 

Uznesenie 7/2014 : 

 RaŠ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za 

šk. rok 2013/2014. 

 Za : 10  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

 

 

3) Pani riaditeľka školy PaedDr. Božena Dudášiková prečítala štruktúru kariérových pozícií na 

školský rok 2014/2015. 

 

Uznesenie 8/2014 : 

 RaŠ schvaľuje štruktúru kariérových pozícií na šk. rok 2014/15. 

 Za : 10  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

 

4) Pani riaditeľka školy PaedDr. Božena Dudášiková informovala prítomných o pláne práce školy 

na rok 2014/2015. 

 

5) Predsedkyňa RaŠ oboznámila členov RaŠ so štatútom. 

 

6) Diskusia 

Mgr. Kováčiková – oznámila prítomným, že značka „zákaz vjazdu„ aj s dodatkovou tabuľou pri 

vstupe do areálu školy je prisľúbená a v blízkej budúcnosti bude osadená. 
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PaedDr. Dudášiková – informovala o rozhodnutí Pedagogickej rady o skrátení prestávky medzi 

5. a 6. hodinou na 5 minút od 13. 10. 2014 (odchod autobusu do Malých 

Kozmáloviec). 

Ing. Chvojková – vedúci kabinetov majú schválené rozpočty a môžu nakupovať UP. 

- požiadala pani riaditeľku o rozhovor s pánom učiteľom Mgr. Jurajom Šebom, 

z dôvodu žiadosti rodičov žiakov 9.ročníka – zopakovať dôležité učivá zo SJL 

a zjednodušiť výklad nového učiva (pani riaditeľka rozhovor prisľúbila). 

Ing. Kupčiová – v ŠKD je veľmi cítiť výpary zo ŠJ (pani riaditeľka vyrieši problém v spolupráci 

s vedúcou ŠJ). 

- šatníkové skrinky sú pre deti 1. a 2. ročníka vysoké (prisľúbená pomoc 

vychovávateliek ŠKD a vyučujúcich). 

- prezliekanie na TEV detí 1.ročníka v triede (pani riaditeľka pristúpila na toto 

riešenie z dôvodu bezpečnosti, hygieny detí a lepšieho vykurovania v hlavnej 

budove). 

 

 

7) Po vyčerpaní programu Mgr. Kováčiková ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 10.10.2014 

Zapísala: Miriam Zsigová 


